
وزیر ارتباطات: هیچ اختلالی در
شبکه پذیرفتنی نیست

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: به هیچ وجه، هیچ اختلالی در
شبکه ارتباطی پذیرفتنی نیست و در تلاش هستیم بهترین کیفیت را به

مردم ارائه کنیم.

https://sedaayetejaarat.ir/%d9%88%d8%b2%db%8c%d8%b1-%d8%a7%d8%b1%d8%aa%d8%a8%d8%a7%d8%b7%d8%a7%d8%aa-%d9%87%db%8c%da%86-%d8%a7%d8%ae%d8%aa%d9%84%d8%a7%d9%84%db%8c-%d8%af%d8%b1-%d8%b4%d8%a8%da%a9%d9%87-%d9%be%d8%b0%db%8c%d8%b1/
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